
Goedenavond aanwezigen,


U zult wel vaker een stem gehoord hebben van één van de bewoners van appartementsgebouw 
de Dijkwachter over de ingetekende loopbrug of looppad in het plan. 


Allereerst wil ik mijn complimenten geven over het plan “ een lief plekje grond”.


Toch bevat het plan een onderdeel waar wij als bewoners aan de waterzijde niet blij mee zijn en 
ons reden geeft om te concluderen dat wanneer het plan doorgaat om een wandelpad te maken 
vlak voor onze erfgrens wij afscheid kunnen nemen van de gedachte dat wij een lief plekje grond 
hebben. Dat dit deel van het plan al ons plezier weg zal nemen om met genoegen te genieten van 
ons lief plekje grond.


Ik sta hier om elk moment aan te grijpen om de mensen duidelijk te maken dat wij beslist niet blij 
zijn met het plan om o.a. een looppad te laten aanbrengen vlak voor ons gebouw ( lees tuinen).

Ten tijde dat er een plan werd gemaakt voor de herinrichting van het gebied van Sorghvliet waren 
een veel appartementen niet verkocht en kon men dus geen inspraak hebben over die plannen. Je 
kunt zeggen dat de nieuwe bewoners voor de aanschaf het bestemmingsplan hadden kunnen 
doorlezen en aan de hand daarvan hadden kunnen afzien van de aankoop.


A: Wie bedenkt nu dat er een plan zou bestaan om zo’n mooi stukje vijver zo ingrijpend te 
veranderen.

B: Nadat ik half 2017 per ongeluk in Sorghvliet de tekening van het plan zag hangen heb ik 
contact gezocht met diverse instanties o.a. het ontwerpburo, die mij geruststelde dat het maar 
een plan was en mij niet op voorhand druk moest maken. Maar dat doen wij wel.


Een belangrijk feit is dat de verhoudingen en situatie van de tekening en de werkelijkheid in het 
geheel niet kloppen. 

Daarom heb ik de commissie gevraagd om voor deze vergadering ter plekke te komen kijken 
zodat ze een juist  beeld kunnen krijgen. Zeer spijtig is het dat er geen tijd daarvoor was en heb ik 
een filmpje in elkaar gezet die zal worden vertoond.


Nadat wij wisten dat wij op het waterniveau ons nieuwe stekkie in Andijk zouden betrekken heb ik 
samen met onze buren er alles aan gedaan om van de wildernis die al jaren het zicht naar het 
gebouw verpeste, er wat moois van te maken. En aan de reacties te horen is iedereen er erg 
content mee.


Natuurlijk is het ons belang om onze rust en privacy te bewaren maar 

wij vragen ons af wat er allemaal gebeurd als er lieden anders dan waar dit plan voor bedoeld is 
de boel komen verstieren en op de vlonder keet gaan uithalen. Met fietsen over dat pad, midden 
in de nacht met drank op naar hun nieuwe hangplek. 

 

Ook zo’n raar detail in de ontwerpschets is het mannetje wat in een bootje rond roeit.

Lekker vissen in de vijver vanaf de vlonder.

Allemaal heel leuk bedacht maar de werkelijkheid is hierin ver te zoeken en ik hoop ook het 
looppad.


Het oude gemeentehuis was een puist in het dorp totdat bouwbedrijf Botman er iets moois van 
gemaakt heeft. Wij zijn als laatste ingestapt. Tijdens de Opendag 2017 stapte wij in een 
dichtgetimmerde appartement op één opening na en dat was het uitzicht op de vijver.

Daar ga ik voor was mijn gedachte en heb er nooit spijt van gehad ondanks dat er ongelooflijk 
veel inspanningen en geld aan te pas moest komen om het tot een goed eind te laten lopen.

Ook wij vinden het prachtig dat de Andijkers weer met genoegen naar het gebouw en de oevers 
van de vijver kunnen kijken. Wij onderhouden ons deel van de vijver door bijvoorbeeld de 
drankflessen uit de vijver te vissen of wanneer de vijver 2 keer per jaar wordt gemaaid de bende 
die niet mee is genomen na het maaien zelf er uit te harken en daar gaat heel wat uren inzitten. 
Ook de gesneuvelde vissen worden verwijderd zodat met deze acties de buurt niet hoeft te 
genieten van rottende plantenresten en vissen.

Kortom wij zijn trots om deel uit te maken van Andijk en ik hoop niet dat het laten doorgaan van 
dit zinloze dure project onze dank zal zijn. 




Nog een belangrijk punt:

Er wordt gezegd dat de vijver eigendom is van de Gemeente Medemblik en dat zij ermee mogen 
doen wat zij willen.

De vijver staat vol met waterplanten welke dus 2 x per jaar wordt gemaaid.

Wanneer er een loopbrug wordt aangelegd tussen ons erf en het eiland wordt het behoorlijk lastig 
om alles te maaien.

Het tussenstuk en de ruimtes onder het loopgedeelte van de brug, tussen de palen.

Het opruimen wat ik dus twee keer per jaar doe is dus geen klus welke de eigenaar doet maar de 
bewoner aan de waterzijde van de Dijkwachter.

Dat doe ik met genoegen want wij zijn zuinig op wat ons ( eigenhandig) is toevertrouwd





